
ZÁPIS
z 4. setkání

Řídícího výboru projektu MAP ORP Roudnice nad Labem III

Termín konání: 28. 11. 2023 od 10:00 hod.
Místo konání: MAS Podřipsko, z.s., Rvačov 61, Roudnice nad Labem

Přítomni: dle prezenční listiny
(Ing. Richard Červený, PhDr. Anežka Grimová, Bc. Tomáš Grunt, Ing. Kateřina Hlaváčová,
Ing. Anna Kerdová, Mgr. Klára Koubská, Bc. Alena Koubová (zastupovala Mgr. Vladěnu
Zingovou, plná moc k zastupování doložena), Mgr., Bc. Věnceslava Koubová, Kateřina
Kubíčková, Mgr. Eva Matuščínová, Renáta Straková, PhDr. Ondřej Šedivý, Mgr. Rita Vysoká,
Václava Zelenková) - počet členů 14

Program:

1. Úvod – prezence, ověření splnění podmínky nadpoloviční většiny účastníků

2. Informování o končícím projektu MAP III, plánovaném projektu MAP IV

3. Představení výsledků šetření a doporučení ze Závěrečné evaluační zprávy

4. Schválení Závěrečné evaluační zprávy procesu místního akčního plánování

5. Představení aktualizované verze dokumentu MAP, informování o změnách v dokumentu

6. Schválení aktualizovaného dokumentu MAP

7. Diskuze
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1. Úvod
- hlavní manažerka projektu Mgr. Martina Smejkalová uvítala členy Řídícího

výboru (ŘV) na čtvrtém a zároveň závěrečném jednání v rámci projektu MAP

ORP Roudnice nad Labem III, poděkovala jim za účast a seznámila účastníky

s programem jednání

- dle ohlasů při přihlašování na jednání ŘV se zdá, že většině členů ŘV

vyhovuje spíše dopolední termín, bude bráno v úvahu pro další setkání

- vzhledem k účasti 14 členů ŘV na jednání, byl ŘV uznán jako

usnášeníschopný

2. Info ke končícímu projektu MAP ORP Roudnice nad Labem III a plánovaném
projektu MAP ORP Roudnice nad Labem IV

- informování o ukončení projektu MAP ORP Roudnice nad Labem III k datu

30. 11. 2023.

- v září 2023 podána žádost na projekt MAP ORP Roudnice nad Labem IV, v

říjnu prošla úspěšně formálním hodnocením, nyní se čeká na konečné

schválení, plánováno bylo začít hned o prosince 2023. V projektu MAP IV již

bude opět možná implementace, plánuje se řada aktivit, tak jak byly vyzjištěny

potřeby území. Tyto aktivity jsou zaneseny v akčních plánech pro roky 2024 a

2025. Jako jedno z témat např. vzešla podpora wellbeingu, psychohygiena

pedagogických pracovníků.

3. Představení výsledků šetření a doporučení ze Závěrečné evaluační zprávy
- přítomným členům ŘV byla představena Závěrečná evaluační zpráva, její

struktura a jednotlivé body, popsán způsob sběru a vyhodnocení výsledků

šetření a sdělena doporučení vyplývající ze zprávy.

4. Schválení Závěrečné evaluační zprávy procesu místního akčního plánování
- proběhlo hlasování o schválení Závěrečné evaluační zprávy, která byla

následně všemi 13 přítomnými členy ŘV schválena (jeden člen ŘV opustil

jednání ještě před hlasováním) - nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel

hlasování.
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5. Představení aktualizované verze dokumentu MAP, informování o změnách v
dokumentu

- následně byl představen aktualizovaný dokument MAP, přítomní byli

seznámeni se změnami v dokumentu, kde došlo k aktualizaci v analytické

části, stejně tak i v části strategické - vypíchnuty byly SWOT analýzy, na ně

navazující prioritní oblasti a cíle a následná opatření.

- někteří členové ŘV ještě sdělili své připomínky k aktualizovanému dokumentu,

tyto připomínky byly následně zapracovány do dokumentu.

6. Schválení aktualizovaného dokumentu MAP
- aktualizovaný dokument MAP byl jednohlasně odsouhlasen všemi 13

přítomnými členy ŘV - nikdo nebyl proti a nikdo se nezdržel hlasování.

7. Diskuze
- přítomní obdrželi nové propagační předměty MAP

- poděkování Městu Roudnice za jejich podporu během projektu MAP III

- Mgr., Bc. Věnceslava Koubová sdílela zkušenosti s programem Dobrý začátek

- informace k aktivitě Mobilního hřiště, která je plánována na září 2024 v

navazujícím projektu MAP IV

- diskuse ohledně projektu Revolution train, který je zaměřený na protidrogovou

prevenci. Zjišťování zájmu o zapojení do projektu mezi účastníky ŘV, ti

požádáni, aby vyzjistili zájem zejména mezi metodiky prevence v jejich

organizaci. Kateřina Kubíčková navrhla oslovit i K centrum.

- ukončení jednání, poděkování přítomným za účast

Zapsala A. Grimová
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